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Szávay István
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani a nemzetpolitikáért felel ős tárca

nélküli miniszterhez, mint a tárgyban illetékes miniszterhez „A Kormány szándékai szerint

mely határon túli magyar szervezetek vehetnek majd részt a magyar állampolgárság

megadásának ügyintézési folyamatában?” címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Ur!

Nagy örömmel töltött el, hogy az újonnan megalakult Országgyűlés első döntései

között fogadta el a határon túli magyarok számára a magyar állampolgárság könnyítet t

megszerzésének lehetőségét biztosító törvénymódosítást . Örömmel tapasztaltam azt is, hogy a

Kormány megkezdte az ezzel kapcsolatos felkészülést, miniszteri biztosi posztot hozott létre ,

és az elcsatolt területeinken él ő magyarsággal kapcsolatos kormányzati feladato k

koordinálását tárcaközi bizottság segíti .

Aggodalommal értesültem azonban azokról a hírekr ő l, amelyek szerint egyes határon

túli magyar szervezetek a teljes adminisztrációt — beleértve a helyi felvilágosítást, ügyintézés t

— saját kezükbe kívánják összpontosítani, és ehhez magyar kormányzati támogatásra i s

számítanak . Véleményem szerint nem fogadható el, hogy az összmagyarság ügyének

képviseletét bizonyos pártok kisajátítsák, ezzel a többi érdekképviseleti szervezet rovásár a

monopolhelyzetbe kerüljenek, főleg olyan területeken, ahol más szervezetek is komoly



támogatással rendelkeznek az ott élő nemzettársaink körében. Véleményem szerint meg kel l

adni a lehetőséget minden olyan politikai erőnek, amely a határon túli magyarok

érdekképviseletét — akár országos, akár regionális szinten — ténylegesen ellátja, hogy részt

vegyen az állampolgárság megadásával kapcsolatos munkákban . Kérdezem tehát öntő l :

A Kormány szándékai szerint milyen elv(ek) alapján születik majd döntés arról, hogy mel y

határon túli magyar szervezetek vehetnek majd részt a magyar állampolgárság megadásána k

ügyintézési folyamatában? Illetve ha már err ől döntés született, akkor konkrétan melyik

szervezeteket kívánja a Kormány ebbe a munkába bevonni ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010 . október 8 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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